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4. Innkalling til ekstraordinær Generalforsamling i
ELSA Bergen

Publisert 12. november 2024.

I samsvar med ELSA Bergen sine vedtekter innkalles det herved til ekstraordinær

Generalforsamling.

Generalforsamlingen avholdes tirsdag 26. november klokken 16:15 i seminarrom 2 ved det
juridiske fakultet.

Alle medlemmer av ELSA Bergen har stemme-, tale- og forslagsrett på generalforsamling, jf.
vedtektenes § 8, jf. § 3. Når det kommer til stemmeavgivning ved personvalg forutsetter det
fysisk tilstedeværelse/deltakelse for å kunne avgi stemme. Dersom man ønsker å delta digitalt
for å få med seg generalforsamlingen uten å avgi stemme, må dette informeres til Secretary
General på secgen.bergen@no.elsa.org innen 25. november.

Agendaen på den ekstraordinære generalforsamlingen er behandling av eventuelle innsendte
endringsforslag til ELSA Bergens vedtekter og arbeidsregler og valg av VP ALD.

Sakspapirer vil bli publisert på Mitt UiB og ELSA Bergens nettsider senest én uke før
generalforsamlingen. Saker til dagsorden og forslag til vedtektsendringer må være styret i hende
senest to uker før arrangementet. Disse sendes til Generalsekretær Ole Martin Lauritzen på
secgen.bergen@no.elsa.org innen tirsdag 12.november klokken 16:15. Organisasjonens vedtekter
er tilgjengelig på Mitt UiB og ELSA Bergen sine nettsider.

Vi oppfordrer alle medlemmer til å delta, enten du er aktiv i organisasjonen eller ikke.
Generalforsamlingen er en fin mulighet til å bli bedre kjent med ELSA Bergen og hva slags
aktiviteter vi tilbyr.

Vel møtt!

Hilsen

Hanni, Ole Martin, Elin, Agnes, Sander, Camilla, Rikke, Tina, Adela og Elida

Styret i ELSA Bergen 2024/2025
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5. Dagsorden

1. Valg av ordstyrer, side 3

2. Valg av referent(er), side 3

3. Valg av tellekorps, side 3

4. Godkjenning av innkalling (side 1), side 3

5. Godkjenning av dagsorden (side 2), side 3

6. Endringsforslag til ELSA Bergens vedtekter og arbeidsregler, side 4

a) Forslag til endring av vedtektene, side 4

b) Forslag til endring av arbeidsreglene , side 5

7. Valg av VP ALD for perioden 2025/2026, side 7

8. Eventuelt, side 17
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1. Valg av ordstyrer

Gjennomgang av eventuelle innsendte nominasjoner, eller nominasjoner på stedet.

2. Valg av referent(er)

Gjennomgang av eventuelle innsendte nominasjoner, eller nominasjoner på stedet.

3. Valg av tellekorps

Gjennomgang av eventuelle innsendte nominasjoner, eller nominasjoner på stedet.

4. Godkjenning av innkalling (side 1)

Se side 1. Innkallingen ble publisert 12. november på ELSA Bergens nettside samt på MittUiB.

5. Godkjenning av dagsorden (side 2)

Se side 2. Eventuelle nye innkommende saker behandles under Eventuelt (punkt nr. 8).
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6. Forslag til endringer i ELSA Bergens vedtekter og
arbeidsregler

ELSA Bergens Vedtekter

6. a) Forslag til endring av ELSA Bergens vedtekter

Minner om at “Vedtektsendringer skjer ved to tredjedels flertall” jf. ELSA Bergens vedtekter
§ 2-7.

Innsender: Ole Martin Lauritzen

Forslag nr. 1) Endring av kapittel 2 Generalforsamlingen, § 2-4 Vedtak og valg

Nåværende ordlyd:

§ 2-4 Vedtak og valg
Generalforsamlingen fatter vedtak ved simpelt flertall med mindre annet er
bestemt. Personvalg foregår alltid skriftlig hvis det er flere enn én kandidat eller
hvis minst ett tilstedeværende medlem forlanger det.

Ved stemmelikhet anses forslaget for ikke vedtatt. Nøytrale og ugyldige stemmer
regnes ikke ved opptellingen av stemmene.

Endringsforslag:

§ 2-4 Vedtak og valg
Generalforsamlingen fatter vedtak ved simpelt flertall med mindre annet er
bestemt. Personvalg foregår alltid skriftlig hvis det er flere enn én kandidat eller
hvis minst ett tilstedeværende medlem forlanger det. For å avgi stemme ved
personvalg forutsettes fysisk deltakelse under generalforsamlingen for å
ivareta hensynet til anonym stemmegivning, og interesse i organisasjonens
arbeid blant de stemmeberettigede.

Ved stemmelikhet anses forslaget for ikke vedtatt. Nøytrale og ugyldige stemmer
regnes ikke ved opptellingen av stemmene.

Begrunnelse: Dette følger allerede av praksis rundt personvalg i ELSA og kan om ikke
annet hentes ut av ordlyden “skriftlig”. Likevel er det erfart etter generalforsamlingen
avholdt 30. oktober 2024, at det er hensiktsmessig med en tydeliggjøring i vedtektene
slik at dette er klart for alle medlemmer i forkant, og man slipper å informere om dette
hver eneste gang det avholdes generalforsamling i fremtiden. Åpen for eventuelle andre
forslag til formuleringen av selve ordlyden, så lenge formålet, altså å kreve fysisk
deltakelse ved personvalg kommer tydelig frem.
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ELSA Bergens Arbeidsregler

6. b) Forslag til endring av ELSA Bergens arbeidsregler

Minner om at “Generalforsamlingen fatter vedtak ved simpelt flertall” jf. ELSA Bergens
vedtekter § 2-4.

Innsender: Hanni Daniel

Forslag nr. 1) Endring av kapittel 1 Styret og styremøter, § 1-2 Styremøter:

Nåværende ordlyd: Formelle styrevedtak som fattes av styret i ELSA Bergen skal fattes på
styremøter. Styret i ELSA Bergen skal samles jevnlig. President er ordstyrer på styremøtene.
Secretary General fører referat av styremøtene. Referatene skal være tilgjengelig for styret innen
etterfølgende styremøte.

Endringsforslag: Formelle styrevedtak som fattes av styret i ELSA Bergen skal fattes på
styremøter. Styret i ELSA Bergen skal samles jevnlig. President er ordstyrer på styremøtene.
Secretary General fører referat av styremøtene. Referatene skal være tilgjengelig for styret så fort
som mulig og senest innen én uke.

Begrunnelse: Da et referat i all hovedsak innebærer et sammendrag av det diskuterte under et styremøte,
og dermed naturligvis utformes under det aktuelle styremøtet, skal hoveddelen av dette som utgangspunkt
være ferdigstilt allerede ved endt styremøte. Dermed er det gunstig, både for deltakende under styremøtet
og fraværende styremedlemmer, å få tilgang til referatet kort tid etter styremøtet og samtidig enkelt
gjennomførbart. Erfaringsvis har referat vært tilgjengelig enten samme dag som styremøtet eller 2-3
virkedager senere. Nettopp fordi det enkelte ganger kan være et mer omfattende arbeid (og da
hovedsakelig i form av korrigering og rettskriving) kan det åpnes for et større tidsrom for å ferdigstille
referat, men da det tidligere (med unntak av i år) har vært mulig å ferdigstille i løpet av et par dager anses
1 uke tilstrekkelig. Bestemmelsen slik den er utformet nå åpner for at referatet kan publiseres «innen
etterfølgende styremøte» og dermed slik at det faktisk kan gå 2 uker før referat fra foregående styremøte
er tilgjengelig. Da dette ved flere anledninger ila styreåret hittil har vist seg problematisk foreslås det å
innskrenke tidsrommet slik at det i større grad tilstrebes rask tilgjengeliggjøring av referat. Til
sammenligning blir referat fra styremøter med lokale Presidenter (og eksempelvis Minutes fra LM som jo
er et langt mer omfattende arbeid) tilgjengelig samme dag da referatet ferdigstilles i et dokument (Docs)
som allerede er delt med styremedlemmene på forhånd og dermed slik at styremedlemmer også under
styremøter kan se til referering. Etter min mening er dette en langt bedre løsning enn den vi har hittil da
den både gir forutsigbarhet for styremedlemmer hva gjelder referatets innhold, men også sikrer unødig
tidsrom mellom styremøter og publisering av referatet. Jeg har likevel kun foreslått en endring av
bestemmelsen vår nå slik at den fortsatt gir Secretary General et tidsrom på én uke for de tilfeller referat
ikke lar seg publisere tidligere.
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Forslag nr. 2) Endring av kapittel 4 Ansvarsområdet Internal Management, § 4-2
Referat og protokollføring:

Nåværende ordlyd: Secretary General skal skrive referater fra styremøtene og protokollføre dem i
styrets felles digitale skylagringsprogram som pdf-format. Etter at referatet er gjort tilgjengelig
for styret, har styret én ukes frist for å komme med tilbakemeldinger på referatet, dersom de
mener de er sitert feil eller at opplysninger mangler. Etter denne fristen blir referatet stående og
kan ikke endres med mindre Secretary General mener det er hensiktsmessig. Secretary General
har siste ord når det gjelder utforming og innhold i referatene.

Endringsforslag: Secretary General skal skrive referater fra styremøtene og protokollføre dem i
styrets felles digitale skylagringsprogram som pdf-format. Etter at referatet er gjort tilgjengelig
for styret, har styret én ukes frist for å komme med tilbakemeldinger på referatet, dersom de
mener de er sitert feil eller at opplysninger mangler. Etter denne fristen blir referatet stående og
kan ikke endres med mindre styret anser det hensiktsmessig eller dersom det er enighet mellom
Secretary General og vedkommende som ønsker referat endret. Secretary General mener det er
hensiktsmessig. Secretary General har siste ord når det gjelder utforming og innhold i referatene.

Begrunnelse: I begrunnelsen for denne bestemmelsen fra ordinær GF ble det argumentert at Secretary
General "til syvende og sist skal gå god for det som står i referatene". Dette er imidlertid ikke helt
treffende da et referat, som tidligere presisert, utgjør et sammendrag av alle styremedlemmers innspill og
utsagn. Det innebærer dermed at det er hver enkelt individ som må kunne gå god for dets innhold.
Dersom et medlem føler seg feil-referert er det essensielt, som det også var framhevet i begrunnelsen for
denne bestemmelsen, at vedkommende innehar en reell mulighet til å få det konkrete innholdet endret.
Bestemmelsen slik den er utformet nå ivaretar imidlertid ikke denne muligheten i de tilfeller der Secretary
General og vedkommende eventuelt skulle være uenige om innholdet da det i disse tilfeller vil være særlig
kritisk og udemokratisk at det er førstnevnte som besitter enerett til referatets innhold. Det må i den
sammenheng presiseres at Secretary General sitt ansvarsområde hva gjelder rapportering og
protokollføring er at det først og fremst er vedkommende som står overordnet ansvarlig for dette og må
med andre ord ikke misforstås som en utvidende rett til å også omfatte bestemmelse over det faktiske
innholdet. Det konkrete endringsforslaget er dermed i større grad rustet til å ivareta styremedlemmers rett
til å få korrigert referat i etterkant av publisering, i tillegg til at den fungerer som en sikkerhetsventil for de
tilfeller der Secretary General og et styremedlem ikke er enig ved at styret som helhet i de tilfeller fatter
beslutning.
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7. Valg av VP ALD

Praktisk informasjon:
VP ALD velges etter avtale med Juristforeningen på høstsemesteret i motsetning til andre
styreverv i ELSA Bergen. VP ALD fungerer som nestleder i Juristforeningens
ALD-undergruppe, i tillegg til å fungere som styremedlem i ELSA Bergen.
Det gjøres oppmerksom på at dørene vil holdes stengt under selve valget. Nedenfor fra side 8 og
utover finner du alle de innsendte motivasjonsbrevene fra kandidatene til VP ALD 2025/2026.
Lykke til for alle kandidater og godt valg!

Kandidatene får etter ELSA Bergens vedtekter § 2-6, maksimum tre minutter til rådighet for å holde appell til

Generalforsamlingen. Deretter gis Generalforsamlingen inntil ti minutter for spørsmål til kandidaten. Etter at

alle kandidatene er presentert foregår avstemningen skriftlig ved at alle stemmeberettigede får en stemmeseddel hvor

de skriver navnet på den kandidaten de ønsker jf. vedtektene § 2-4. Kandidaten må velges inn av

Generalforsamlingen med alminnelig flertall etter vedtektene § 2-6.
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Kandidat: Oskar Hauge

Motivasjonsbrev nestleder/VP ALD

Mitt navn er Oskar, og jeg er en 21 år gammel gutt fra Oslo. Som person er jeg utadvendt,

livlig, direkte og presis, og til tider utålmodig. Jeg setter spesielt stor pris på åpen

kommunikasjon og jobber for å løse oppgaver på en effektiv og grundig måte.

Jeg er motivert for å søke dette vervet fordi jeg ser på det som en utrolig god mulighet for

både læring og utvikling. Vervet virker som det byr på et mangfold av unike, interessante og

utfordrende arbeidsoppgaver. Jeg er engasjert og nysgjerrig og glad i å lære nye ting.

Ettersom vervet innebærer mange ukjente problemstillinger, samt mulighet til å være med

på å påvirke og ta avgjørelser, er jeg svært motivert til å lære mer om arbeidsområdet til

både ELSA og ALD.

Ettersom vervet er en relativt omfattende stilling med en fot innenfor både ELSA og

Juristforeningen, er jeg forberedt på at det kan bli tidkrevende og til tider utfordrende å

kombinere med studiene. Som person er jeg strukturert og målrettet, noe jeg mener er

avgjørende for å løse de varierte arbeidsoppgavene på en god måte.

En annen stor motivasjon for meg er det sosiale aspektet ved vervet. Kombinasjonen av et

godt samhold med både ALD og ELSA fremstår som utrolig gøy. De sosiale turene rundt om i

landet med resten av ELSA-styret virker spesielt som en spennende mulighet til å bli bedre

kjent med styret. Jeg tror det sosiale aspektet ved vervet ikke bare vil gjøre det givende,

men også til en utrolig morsom og lærerik periode.

Med vennlig hilsen,

Oskar
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Kandidat: Ingeborg Torseth

Ingeborg Margrethe Torseth

Konsul Børs gate 35

5006 Bergen

ELSA Bergen

Bergen 14.11.24

Motivasjonsbrev til verv for nestleder ALD/VP ALD

Mitt navn er Ingeborg Margrethe Torseth, og jeg er førsteårsstudent på jusstudiet her i Bergen.

Jeg har et stort ønske om å engasjere meg i det sosiale og faglige miljøet på fakultetet, og

Arbeidslivsdagene fremstår som en unik arena for å bidra til dette. Rollen som nestleder i

ALD/VP ALD er en spennende mulighet for å videreutvikle et arrangement som betyr mye for

jusstudentene, og jeg søker denne muligheten med motivasjon til å gjøre en positiv forskjell.

Jeg motiveres av å ta ansvar og har tidligere erfaring som nestleder og representant i styrer på

videregående skole. Som nestleder i elevrådet og styremedlem i russestyret for avgangskullet har

jeg fått erfaring med å samarbeide på tvers av to styrer, noe som har lært meg verdien av tydelig

kommunikasjon og god arbeidsstruktur. Rollene har lært meg mye om ledelse og samarbeid. Jeg

tror denne bakgrunnen kan være nyttig i rollen som nestleder i ALD/VP ALD, der målet er å

skape et profesjonelt og inspirerende arrangement for studentene.

I tillegg appellerer vervet til meg ved at vervet både er knyttet til ALD og ELSA. Som

medarbeider i S&C i ELSA i år, har jeg fått erfaring med å organisere både arrangement og å

samarbeide med eksterne aktører. Å engasjere meg i ELSA har også gitt meg en bredere

forståelse av organisasjonsarbeid og hva et slikt verv innebærer.

Jeg har blitt enda bedre kjent med ELSA gjennom mitt engasjement som medarbeider. Gjennom

mange positive og sosiale opplevelser har jeg blitt kjent med mange nye mennesker. Dette har
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gitt meg et svært godt inntrykk av ELSA, og det har styrket min motivasjon for å bidra til å

fremme organisasjonen videre. Som styremedlem i ELSA ønsker jeg å ta en mer sentral rolle og

bruke min erfaring til å videreutvikle ELSA og nå ut til enda flere studenter.

Jeg ser på vervet som en mulighet til å skape noe av varig verdi for andre, og jeg tror at mitt

engasjement, min struktur og evne til å jobbe godt i team kan bidra til å gjøre Arbeidslivsdagene

2026 til et vellykket arrangement for alle deltakere. Det vil være en glede å bidra til å forme et

arrangement som studenter og samarbeidspartene ser frem til med stor forventning.

Med vennlig hilsen,

Ingeborg Margrethe Torseth
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Kandidat: Andreas Selikowitz

Motivasjonsbrev nestleder/VP ALD

Hei

Mitt navn er Andreas Selikowitz, og jeg ønsker å legge inn en søknad til vervet som nestleder i

Arbeidslivsdagene 2026.

Kort om meg:

Jeg er 20 år gammel, fra Oslo, og går nå 2.året her i Bergen, etter å ha tatt 1.året i Tromsø i fjor.

Hvorfor jeg kunne tenke meg vervet:

På ALD i fjor hadde jeg stor interesse av å gå rundt å prate med de forskjellige aktørene, samt å

høre deres foredrag, for å få et innblikk i en arbeidshverdag som blir relevant om kun noen få år.

Å ta del i organiseringen av dette i 2026 ville vært veldig moro og lærerikt, ettersom man her

kommer nærmere aktørene på en unik måte man ellers sjeldent får mulighet til.

Etter det forrige intervjuet irriterte jeg meg fryktelig over at jeg ikke hadde lest meg mer opp på

nestleder-vervet, men kun på bedriftskontakt-vervet, da dere stilte spørsmål om jeg var

interessert, ettersom dette er et verv som i mine øyne er midt i blinken for meg, i forhold til det

jeg tror jeg kan bidra med når det kommer til ALD 2026.

I tillegg til dette synes jeg det er veldig spennende at vervet både er i Juristforeningen og ELSA.

ELSA er en veldig spennende organisasjon, som etter min mening får for lite oppmerksomhet

her i Bergen. Jeg har i en god periode tenkt at det hadde vært spennende å stille til verv i ELSA,

og anser dette som en ypperlig mulighet, ELSAs internasjonale forbindelser er noe som tiltrekker

meg til dette spesifikke vervet, samt at det kombineres med Juristforeningen. Å ha ansvar for å

involvere de internasjonale aktørene er noe som virker fryktelig kult.

Hvorfor jeg passer til vervet:
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Jeg tror vervet vil passe meg bra ettersom jeg er en veldig fleksibel person, som alltid er

tilgjengelig for kommunikasjon, noe jeg anser som en viktig kvalitet i denne rollen.

Høsten 2025 vil jeg sannsynligvis også ha muligheten til å være ekstra fleksibel, ettersom jeg får

innpass i et par fag grunnet året mitt i Tromsø.

Dette innebærer en litt roligere timeplan, og gjør at jeg føler meg enda bedre skikket til et verv

som dette, ettersom jeg kommer til å ha litt mer tid å vie det enn man kanskje ellers vil ha. Dette

ser jeg på som en stor fordel.

Jeg tror også jeg vil passe vervet ettersom jeg er en person som liker å ta utfordringer og ansvar

på strak arm.

Dette visste jeg da jeg allerede på min andre dag her på jussen i Bergen tok ansvaret for å lede

CF sin finansgruppe for 2024/2025. Dette har også gitt meg erfaring i å kommunisere med

aktører, noe jeg tror kan være verdifullt i dette vervet.

Men som jeg fort lærte, er Juristforeningen og deres undergrupper i en særposisjon her i Bergen,

så å kunne involvere meg i JF, samt ELSA, i et slikt verv jeg anser som svært givende, hadde vært

veldig kult og lærerikt.

Til slutt, godtar jeg ingenting annet av meg selv enn at vervet blir gjennomført ordentlig. Jeg kan

love at jeg vil gjøre alt i min makt for at ALD 2026 skal gjennomføres så bra som mulig, noe jeg

tror de eventuelle aktørene vil sette pris på.
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Kandidat: Heidi Melhus Høeg

Vervsøknad som VP ALD/ nestleder ALD

Hei, jeg heter Heidi, er 21 år gammel og går 1. kull på jussen.

Hvis jeg skulle håndplukket to verv hadde det ene vært i Elsa og det andre i ALD. Det

er med dette store engasjementet jeg har lyst til å bidra til at ALD blir så bra som

mulig og til å være et godt bindeledd mellom de to ulike gruppene.

Gjennom mine 15 mnd i militæret som grensevakt har jeg lært hvordan man best

mulig opererer i mindre grupper for å få til et godt samarbeid. Det krever blant annet

at man kan stole å hverandre og at man kan gjøre sin del av arbeidet selvstendig når

det kreves, noe jeg klarer. Jeg er med det organisert nok til å sørge for at ting ikke blir

gjort to ganger, men at det vi leverer blir et godt resultat.

Tidligere har jeg hatt stillinger hvor jeg har fungert som et bindeledd og synes det er

viktig å være en person man kan stole på og som hører på hva folk mener. Dette

tenker jeg er viktig når man skal sørge for kommunikasjonen mellom de to styrenene.

I militæret var jeg i tillegg til min vanlige stilling tillitsvalgt for hele kompaniet, som var

rundt 100 stykker. Her fungerte jeg som et bindeledd mellom de soldatene jeg hadde

ansvar for og de ansatte samt resten av de tillitsvalgte i bataljonen. Jeg har derfor

god trening i å skulle samarbeide med mange ulike typer mennesker og å skulle

holde alle parter så godt informert som mulig. Denne erfaringen kommer jeg til å dra

god nytte av som bindeleddet mellom Elsa og ALD samt Juristforeningen.

Av andre personlige egenskaper vil jeg særlig trekke frem min store motivasjon for

dette vervet, en motivasjon som gjør at jeg gjør det lille ekstra og som gjerne smitter

over på de andre i styrene. Videre er jeg utadvendt, organisert og positiv, ser derfor

løsninger og samarbeider veldig godt med andre. Jeg er med det veldig klar for å bli
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en del av et lag hvor alle føler seg inkludert og hørt.

Jeg håper dere vurderer meg til vervet. Vil dere slå av en prat stiller jeg gjerne på

intervju, eventuelt kan jeg nås på telefon (950 00 830).

Med vennlig hilsen,

Heidi Melhus Høeg
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Kandidat: Åste Winter Eiklid

Hei!

Jeg søker herved på stillingen som nestleder i ALD. Jeg er 22 år gammel, ferdig på tredje året og

har nå traineeår. ALD har gjort meg kjent med bredden av det juridiske arbeidsmarkedet og har

motiverte meg til å søke ut mer praktisk erfaring i studieløpet. Takket være ALD har jeg nå

traineeopphold hos Wikborg Rein, Thommessen, BAHR, Simonsen Vogt Wig, Deloitte, DNB

og Norsk Hydro. Jeg ønsker å bruke min erfaring, og nettverket jeg nå bygger meg, til å arrangere

tidenes beste ALD.

Jeg har god erfaring med å kombinere studie og andre forpliktelser, og er trygg på at jeg har

overskudd til de omfattende arbeidsoppgaver som måtte følge med nestleder-rollen. Jeg har

deltatt i ESA sin prosedyrekonkurranse og har tidligere vært både markedsføringsansvarlig for

ELSA Bergen sin prosedyrekonkurranse og medarbeider i Enviro. Jeg er derfor kjent med

forpliktelsene som følger med verv i en studentforening og har erfaring med planlegging og

gjennomføring av flere faglige arrangementer. Jeg er trygg på mine organisatoriske evner og

trives veldig godt i samarbeid med andre.

Det som er særlig tiltalende med nestleder stillingen er bindeleddet til ELSA. ELSA har vært en

viktig aktør for min del i studiet og har gitt meg mange muligheter og opplevelser som jeg

verdsetter høyt. Jeg vil særlig trekke frem min deltagelse på SELS Zadar hvor jeg i løpet av en

uke sommerskole i Kroatia knyttet sterke vennskap til studenter over hele Europa. Dette er

mennesker jeg fortsatt har kontakt med og møter til den dag i dag. Som halvt tysk, og har bodd i

Sveits, er jeg veldig tiltrukket av internasjonale muligheter. Jeg dro bla. på utveksling til Tsjekkia

forrige semester og planlegger å delta på årets SELS København som arrangeres av en nær

venninne av meg. Jeg tror mine internasjonale kontakter kan komme godt med i arbeidet som

nestleder, og anser stillingen perfekt for meg som ønsker å fortsette å ta aktivt del av ELSA.

Gjennom ALD har jeg skaffet verdifull praktisk erfaring som jeg ønsker at også andre skal kunne

oppleve. Jeg har hatt stor glede av ALD og ELSA, og er motivert til selv å ta del av
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organiseringen. Hadde satt stor pris på en stilling i neste års ALD-styre, og venter spent på svar

fra dere. Jeg stiller gjerne til intervju, og det er bare å ta kontakt ved eventuelle spørsmål.

Med vennlig hilsen,

Åste Winter Eiklid
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8. Eventuelt
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